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Zápisnica č. 7 
zo zasadnutia Komisie mládeže SZĽH dňa 25. januára 2023, 10:30,  

zasadačka SZĽH, Trnavská cesta 27/B, Bratislava / aplikácia M-Teams  
 (podľa Smernice o hlasovaní per rollam a zasadnutí prostredníctvom telekomunikačných prostriedkov  

zo dňa 31.3.2020 a Štatútu Komisie mládeže SZĽH zo dňa 25.3.2021) 
 

Členovia Komisie mládeže SZĽH /prítomní osobne/: pp. L. Pék, R. Konečný, I. Andrejkovič, L. Jurík, T. Chrenko, T. Pšenka, M. Štrbák, R. Sýkora, R. 
Kompas, R. Somík, J. Kužma, P. Potenga 
Členovia Komisie mládeže SZĽH /on-line M-teams/:  - - - 
Prizvaní /prítomní osobne/:  P. Remžík (Sekretár KM, ŠO SZĽH), K. Šinkovič (ŠO SZĽH), P. Matejka (SsZĽH), J. Budi (VsZĽH), J. Filc (Mentor MO SZĽH), 
R. Pavlikovský (VV SZĽH), T. Kyselica (Media SZĽH), M. Lažo (GS SZĽH), P. Jonák (KR SZĽH), B. Varga (Projekt SZĽH - SR18) 
Prizvaní /prítomní on-line M-Teams/: M. Novák (ZsZĽH) 
 

PROGRAM:  
1. Otvorenie (10:30-10:35) 
2. Informácie o priebehu súťaží EXJ, 1LJ, EXD, 1LD, SŽ, MŽ, HP (10:35-11:15) 

a. ŠO SZĽH 
b. ZsZĽH 
c. SsZĽH 
d. VsZĽH 

3. Turnaje AAA (11:15-11:30) 
4. MMSR 2023 (11:30-12:00) 
5. HP4, HP5 – formát turnajov/ zápasov do konca sezóny (12:00-12:30) 
6. Časová os športovo-technických procesov, začiatok mládežníckych súťaží 2023/2024 (12:30-13:00) 
7. Obed (13:00-13:30) 
8. All Ivy Showcase – p. Varga (13:30-14:15) 
9. Návrhy legislatívnych úprav (14:15-14:30) 
10. Žiadosti klubov (14:30-14:45)   

- Návrh p. Potengu na zvýšenie počtu hráčov over age v juniorských súťažiach 
11. Rôzne (14:45-15:00) 
12. Záver (15:00) 

 

K bodu 1) Otvorenie 
Predseda KM privítal členov a hostí. Členov KM požiadal o prípadné doplnky k programu dnešného zasadnutia, nakoľko neboli žiadne, zasadnutie 
bude prebiehať podľa programu.  
 

K bodu 2) Informácie o priebehu súťaží EXJ, 1LJ, EXD, 1LD, SŽ, MŽ, HP 
 p. Pék - informoval o priebehu súťaží:  

- EXJ – pokračuje ZČ, 
- 1LJ – skončila ZČ, súťaž sa rozdelila na tri skupiny – baráž o EXJ, dve skupiny o regionálne poháre, družstvá odohrajú 40 zápasov (30+10), 

ak bude záujem a dostupná ľadová plocha, môžu sa vymyslieť doplnkové zápasy pre družstvá 1LJ  
- EXD – po ZČ dve skupiny, prvá hrá o postup na finálový turnaj MMSR, druhá skupina hrá baráž o EXD, po ukončení ZČ skončili aj 

prestupové termíny, na kluby išlo usmernenie – bolo to definované už pred sezónou 
- 1LD – prebieha nadstavbová časť  

 p. Chrenko – dorastenec 2006 môže hrať EXJ keď hrá inú súťaž, nie je to materský klub (vyššia kategória po deadline)? 
 p. Pék – pripraviť úpravu SP v predsezónnom období, nevidím v tom problém  
 p. Filc – toto vzniklo kvôli tomu, aby sme zabránili štartu hráča v 3 rôznych kategóriách  
ZsZĽH  
 p. Novák – v AA SŽ súťažiach sa skončila ZČ, takto si to kluby schválili, 22 kôl ZČ, nadstavbová časť beží; SŽ A beží dlhodobá súťaž; HP4 nový 

rozpis na pokračovanie sezóny, HP5 beží – kde sú mantinely, prejdeme na zápasy na polovicu ihriska,  
SsZĽH 
 p. Jurík – súťaže bežia bez problémov, tiež nám začali súťaže s minimantinelmi, zatiaľ si to všetci pochvaľujú, súťaž prípraviek beží dobre 

v našom regióne  
 p. Pšenka – pripomienka z Púchova – ekonomicky náročné cestovanie v A súťažiach – 15 detí v autobuse; pripomienky trénerov MHA Martin – 

trvanie zápasu 2x25 min, zdalo sa im to príliš rýchle a krátke, dať väčší čas – viac tretín alebo dlhší časový úsek, hodina sa im zdala málo  
 P. Kompas – cestujeme do LV dve hodiny, odohráme 5HT za hodinu, do budúcna ísť 5HT aj 4HT spolu a odohrať turnaje  
 p. Jurík – od decembra by mali hrať rovnakú súťaž, spojme to, hodina 5HT, hodina 4HT zápasy  
 p. Pék – medziregionálne kolá, kooperácia regionálnych zväzov – menej cestovania,  
VsZĽH  
 p. Budi – dlhodobá časť, 8.ročník a 6.ročník hrá nadstavbu, zo športovo-technického hľadiska žiaden problém; HP5 HP4 súťaže bežia podľa 

rozlosovania 
 p. Kužma – HP3 – tretiaci zaradení nesúťažne, zapojení do turnajov; Gelnica – bez ZŠ, hrajú na ihriskách súperov – každý sa snaží pomôcť alebo 

sa zápas vyrieši dohrávkou; pripomienky – kluby viac cestujú, cestovné náklady sa zvýšili, nie sú príspevky zo zväzu, Bardejov SŽ – rodičia sa bili 
s hráčmi na ľade, riešila to regionálna DK 

 p. Budi – je podané trestné oznámenie, komunikujem s p. Bednárikom, hráči boli riešení DK –  zápasy do konca sezóny bez divákov 
 p. Kužma – posilnenie usporiadateľskej služby, preškolenie – športoví odborníci, mali sme k tomu meeting, opatrenia, zaslané na kluby a 

rozhodcov; rodič skákajúci cez plexi išiel brániť syna, rodič napadol dieťa  
 p. Potenga – odraz situácie, najali sme bezpečnostnú službu aj počas mládežníckych zápasov, zákaz alkoholických nápojov počas mládeže, 

v prípade náznaku konfliktu sa volá polícia; dopyt na cestovné, problém - strava na východe počas víkendu  
 p. Pék – každý klub partnerská reštaurácia, spolupráca  
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 p. Kužma – partnerská reštaurácia, ubytovanie, šetrenie prostriedkov 
 p. Remžík – p. Semančík mal takýto návrh dávnejšie, v diskusii bola mapka na odporúčaných partnerov; prípad BJ – toto sa ešte nestalo, aby 

diváci (rodičia)  takýmto spôsobom vstúpili do zápasu, rozhodcovia nepíšu dostatočne poznámky do zápisu, buď SBS, kvalifikovanejší 
usporiadatelia, súčinnosť MsP  - morálny blok, hrozba že mládežnícke zápasy budú bez divákov, ak sa situácia nevyrieši, hraničí to s vysokou 
trestnou sadzbou – keďže došlo k napadnutiu maloletého, sektory pre rodičov – viac usporiadateľov, osveta, je tu frustrácia spoločnosti, ale 
hokej nemá byť jej zdrojom  

 je potrebné nastaviť jednotný countdown pred zápasom,  
opätovne sa treba zamerať vzdelávanie rodičov, verejnosti,  p. Pék – od začiatku sezóny je brutalita v žiackych súťažiach,  

 p. Remžík – info smerom k trénerom cez p. Andrejkoviča 
 p. Pavlikovský – celý rozvojový plán máme postavený na rozvoji spoločnosti – toto musíme zastaviť, potrebujeme zmeniť  a zlepšiť podmienky 

pre hokej, toto je zásadná vec, zo všetkých úrovní pre všetkých, nebudeme považovaný za spoločenský vzor ak sa nám toto bude diať, 
 p. Pék – posilnenie rozhodcov, aby sa nebáli dať do zápisu skutkový stav, zákaz rodičov na štadión  
 p. Sýkora – disciplinárne konanie voči RT SR18 – nedostatočný záznam v zápise o stretnutí - DK nemala na základe čoho konať  
 p. Jurík – obrovský problém s lekármi, v rámci práce im niečo príde, nemôžu prísť na zápas  
 p. Filc – klásť dôraz aby tréner pochopil výchovnú funkciu – regulácia aj v rámci stretnutí s rodičmi, upraviť riziká; rozhodcovia to musia 

zastaviť hneď na začiatku – už nižšie vekové kategórie si dovolia komentovanie rozhodcov, rozhodca je pre všetkých nedotknuteľná osoba, 
jediný môže komunikovať kapitán – debatné krúžky, protesty, vyústi do brutality 

 p. Pšenka – objasnenie zmien pravidiel ĽH  
 p. Sýkora – môžu si dohodnúť individuálne v konkrétnom meste výklad pravidiel, dohoda s rozhodcami v danej oblasti, nemyslím, že to máme 

ako zväz centrálne organizovať  
 p. Remžík – vzájomná interakcia rozhodcovia + tréneri , kedysi sme mali na stránke – odborné okienko – výklad pravidiel ĽH smerom 

k verejnosti, využiť seminár rozhodcov na stretnutie rozhodcovia + tréneri a otvoriť nosné témy, nastavenie procesov, doživotný proces 
vzdelávania  

 p. Jonák – spoločný menovateľ je frustrácia spoločnosti, konkrétne BJ – problém – rozhodcovia mladší chlapci – nezastavili striedačky, nevedia 
vyriešiť túto situáciu, kvalita obsadenie rozhodcov v najnižších súťažiach, 1.2.2023 je meeting s prezidentom generálnym sekretárom, 
zástupcami regionálnych zväzov – kvantita rozhodcov; osveta – namiesto s deťmi HP5 sme mali diskusiu s ich rodičmi, regulácia počas sezóny, 
videá, najväčší problém sú počty, potom nie je kvalita, nemáme s kým robiť, otázka – akým spôsobom dosiahnuť kvantitu, navrhovali sme – 
dostať do systému bývalých hokejistov, aby mali základné korčuliarske zručnosti – bývalý hráč – čítanie hry, pohyb, každý klub dodá do 
systému určitý počet rozhodcov podľa súťaží, zachytiť ich pri prechode SŽ- D, D-J, J-S kde sa ďalej už nepresadia,  

 p. Filc – školenie trénerov, pri trénerskom školení dostanú rozhodcovskú licenciu, vytvorenie podmienok pre to,   aby si už počas aktívnej 
kariéry vedeli spraviť kvalifikáciu rozhodcu,  

 p. Jonák – neochota hráčov ísť pískať – ako rozhodcu vníma spoločnosť – tréner, rodič, divák  
 p. Filc – dlhodobo mám pocit, že sa rozhodcovia sa od hokejového hnutia odpojili, neviem kedy sa to stalo, mentálny tréning pre trénera 

pochopiť dôležitosť rozhodcu, od rozhodcu  očakávam profesionálne vystupovanie nie aroganciu 
 p. Pavlikovský - v HA je priestor na realizáciu  
 p. Jonák – problém v nedeľu – J,D, EXS, SHL obsadzovanie súťaží, konflikt termínov – preloženie zápasu konzultovať s p. Klejnom – či je to 

možné kvôli delegácii rozhodcov  
 p. Andrejkovič – IIHF najala development manažéra rozhodcov, komunikuje s krajinami v rámci náborov rozhodcov, vzdelávanie, webináre na 

preškolenia rozhodcov  
 p. Jonák – každoročne dávame správu na IIHF akým spôsobom pracujeme s rozhodcami na Slovensku    
 

KM SZĽH berie na vedomie informácie o priebehu súťaží. 
 

K bodu 3) AAA Turnaje  
 p. Somík – kvalita 2. turnaja bola ovplyvnená chorobnosťou, turnaj prebehol bez problémov  
 p. Pék – nepríjemnosť, HC Slovan zanechal rozhádzanú kabínu, bolo to riešené so zástupcami klubu; v predstihu urobené nominácie do 

regionálnych výberov – včas na kluby, RT pre výbery – optimálne dvaja, princíp rotácie šéftrénerov – zmluva so zväzom  
 p. Somík – nie je to jednoduché, bez refundácie, tréneri tam idú dobrovoľne  
 p. Pék – zmena situácie, ochota organizácie bez príspevku nie je, zmena podmienok a cien ĽP 
 p. Somík – do novej sezóny rotačný systém, dať to do zmluvy – podmienku, budú dosadení na turnaje, dostatočne skoro oznámenie konania,  
 p. Chrenko – v skupine sú tímy, s ktorými sa stretávame celú sezónu, mohlo by sa to rozdeliť medziregionálne?  
 p. Pék – chápem situáciu, ale tímy sú rozdelené podľa kvality  
 p. Jurík – rozdiely v kvalite nie sú markantné,  
 p. Somík – druhý turnaj bol ovplyvnený chorobnosťou, rozdiel kvality nie je veľký  
 RK – Trenčín, B.Bystrica, Hoba, Košice 
 BnB – Žilina, Slovan, výber Z, Zvolen 
 MT – Nitra, Michalovce, výber SZ, Martin  
 PP – výber V, výber S, Poprad, Liptovský Mikuláš  

 

KM SZĽH berie na vedomie informácie k AAA turnajom. 
 

K bodu 4) MMSR 2023  
 p. Pék – 31.3.- 9.4.2023 Poprad, európske hlavné mesto športu 2023 – mesto Poprad partner, tréningová hala – 300 miest na sedenie, 

zázemie, pilotný ročník v Ružomberku – teraz nadstavba, bodka za sezónou – semináre, vzdelávanie, aula 120 miest ; návrh nového modelu 
finálového turnaja EXD - finále na dva zápasy  

 p. Konečný – prvý zápas môže skončiť remízou, druhý zápas musí rozhodnúť  
 p. Chrenko – som za turnaj ako bol minulý rok – každý s každým, je to spravodlivé, stretneš sa so všetkými 
 p. Pék – chceme dostať finálový zápas EXD do televízie,  
 p. Potenga – som za nový model  
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 p, Kužma – ak je možnosť zápasu v televízii, som za nový model  
 p. Jurík – final 4 formát bol v poriadku, každý s každým 
 p. Kompas – starý formát, ale 2 bodový systém 
 p Chrenko – nepáči sa mi aby som na finálovom turnaji hral 2x s jedným súperom 
 p. Pšenka – záverečný turnaj každý s každým, dvojbodový systém zabezpečí, že nebude po dvoch zápasoch rozhodnuté  
 p. Chrenko – v doraste dvojbodový systém vôbec   
 p. Pék – v doraste si v sezóne už každý s každým odohral, tu nejde o medziregionálne stretnutia, chceli sme simulovať playoff, odvetný zápas 

má svoje opodstatnenie  
 p. Remžík – v smernici máme 3 bodový systém  
 p. Filc – je to novšie, iné, zaujímavé, starý model je overený,  jediné riziko TV zápas  
 p. Pék  ambícia urobiť TV zápas, ktorý zápas vysielať v prípade formátu každý s každým 
 p. Štrbák – dva pohľady, dobré hrať proti každému, ale chápem aj druhú variantu 
 p. Pék – priama konfrontácia o medailu,  
 p. Somík – vysielaný zápas o majstra, jednoznačne nový model, návrh do novej sezóny 6 mužstiev, viac zápasov 
 p. Chrenko – nerobme formát podľa TV,  
 p. Konečný – TV je bonus, nefixujme sa na to  
 p. Somík – športovo každý s každým  
 p. Sýkora – ak odoberieme TV tak starý formát  
 p. Andrejkovič – každý s každým  
 p. Konečný – EXD má dlhodobú časť každý s každým, nemusí na turnaji hrať každý s každým, emócia zostane do posledného dňa, lebo hrajú 

o medailu do posledného hracieho dňa, starý formát – môžu ísť do zápasu že medaila nebude, ja osobne som za to aby sme to aspoň 
vyskúšali, o rok sa môžeme vrátiť  

 p. Lažo – môže to byť príprava na juniorské playoff, nefixujme sa na TV, alebo vyjednajme aby odvysielali všetko, prikláňam sa k variante aká 
bola minulú sezónu  

 p. Konečný – sprievodný program – aula  
 p. Pék – vzorový zápas 4na4 s predeľovacími mantinelmi, šéftréneri mládeže, vysvetlenie, osveta  

 

KM SZĽH berie na vedomie informácie k MM SR2023. 
 

K bodu 5) HP4, HP5 
 p. Pék – máme 24 ks predeľovacích mantinelov, región Z a S má skúsenosti, región V – požiadavka či môžu dohrať vo formáte 5na5 ešte to 

neskúšali, komplikácia 
 p. Budi – nehrali sme na malé ihrisko, až na konci sezóny 
 p. Kužma – mantinely ešte nemajú všetky kluby, niektoré prídu až vo februári, súťaž začala už v januári,  
 p. Budi – návrh HP5 do konca sezóny na veľké, HP4 začnú 4na4 a do budúcej sezóny ako piataci pôjdu 4na4 
 p. Kompas – tiež by som skôr HP5 dohral 5na5, a HP4 dať 4na4 
 p. Štrbák – nebáť sa tej zmeny, príde tam viac herných situácii, deťom je to jedno, chcú byť v dianí, nie sú tam prestoje, hrajú vkuse, je rozdiel 

hrať hodinu na veľké ihrisko a 4na4, je tam oveľa vyššia intenzita  
 p. Filc – potrebujeme vážnu podporu ľudí, médií, všetky pozitívne informácie z klubov kde sa ujalo 4na4, aby to išlo von, skúsme to už teraz, 

zmena, hľadajme všetky možnosti pre deti aby sa zdokonaľovali  
 p. Somík – aj na východe sú družstvá, ktoré by išli hrať, čo mám info, nemajú s tým problém aj u piatakov, nie všetci tréneri sú proti 
 p. Pék – nie je to fixné, flexibilita, dohoda s klubmi  
 p. Chrenko – súhlasím s p. Štrbákom, detí chcú hrať, im je to jedno, hrajme 4na4, je to len pohodlnosť ak sa niekomu hrať 4na4 nechce 
 p. Pšenka – tlak rodičia, verejnosť 
 p. Pék – my to musíme ustáť, propagácia  
 p. Somík – ukázať verejnosti počas MMSR 23 – kombinácia 4na4 vs. 5na5 a sami si porovnajú intenzitu 
 p. Filc – vyjadrenie aj detí, rodičov, argumenty od priamych účastníkov, príprava verejnej mienky pre budúcu sezónu, teraz odporúčanie 

budúcu sezónu predpis  
 p. Jurík – kluby ktoré majú mantinely – vzory pre ostatné kluby 
 p. Filc – spojiť tréningové jednotky HP3 a HP4, intenzívny tréning – odporúčanie ako si zorganizovať tréning 
 p. Kužma – prihlášky do súťaže podľa počtu hráčov  

K bodu 8) All Ivy Showcase 
 p. Varga – prezentácia podujatia pre hráčov – výber na univerzity v USA, dátum podujatia 20. – 26.4.2023 – prihlasovanie cez databázu na 

hockeyslovakia.sk  - výber cez VT, hodnotenie súťaže, vysvedčenia, písomné testy, tento rok sa zameriavame iba na hráčov, ktorí vedia, že 
chcú ísť študovať – poučenie z minulého roka, veľa ľudí sa pozerá negatívne – za ten rok mám množstvo telefonátov od rodičov, hráčov – 
záujem o štúdium na univerzitách – je to kontrolovaná cesta hráčov po strednej škole do USA 

 p. Filc – sme skupina ľudí, ktorí zodpovedajú za odbornosť, dozvedeli sme sa to z webstránky bez konzultácie, hráči odišli bez súhlasu klubov – 
počas play off EXJ – narušená dôvera vo vzťahu klub – zväz, vývoz hráčov – riziká, že juniorskí hráči odídu do USA, som za to, aby chalani 
chodili do zahraničia, je to určitý rozvoj, ale tieto veci by sa mali konzultovať a rozhodnúť v záujme SZĽH, dostalo sa to von bez predošlej 
komunikácie s kompetentnými, za hráča zodpovedá klub a zväz, prináša to veľa otázok, hráč ktorý má záujem o univerzitu – odmietne účasť 
v našej PRO súťaži – kluby im nebudú dávať príležitosť, je to predčasné, masové 

 p. Sýkora – kritéria výberu hráčov do USA chceme dohodnúť spoločne na rozvojovej porade, chceme zamedziť odchod hráčov, ktorí ešte 2-3 
roky môžu hrať mládežnícke súťaže na Slovensku, na kongrese sme razili cestu aj hokeja, aj vzdelávania, je to cesta vedenia 

 p. Filc – nešťastná voľba, termín, myšlienku treba prediskutovať, problém jej vzájomná komunikácia, kluby potom reagujú s odporom 
 p. Lažo – komunikácia je kľúčová, termín je daný, ťažko s ním niečo robiť, šanca pre hráčov, ktorí nie sú v reprezentácii – nie sú až tak videní  
 p. Varga – budeme sa zameriavať na starších hráčov 
 p. Kompas – jeden konkrétny rok, piati mi odídu – Áčko potrebovalo hráčov a 4 odmietli hrať lebo rátali s univerzitou, vychovávame si hráčov 

a potom odmietajú hrať 
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 p. Varga – osveta do budúcna, ľudia málo vedia o tomto projekte, ročník 2006 budú tretiaci na strednej škole, v projekte, ale už je 
v komunikácii s univerzitou 

 p. Chrenko – je to atraktívne, z pohľadu zväzu je to chaos, chceme robiť akadémie, chceme aby mladí hrali SHL, treba zjednotiť smer, 
degradujeme si súťaže, chceme ísť smerom rozvoja, chceme ísť smerom dávať hráčov von, neucelený názor slovenský hokej, hráčov je málo, 
začali sa tu diať dobré veci, zasa sa to preklápa že všetci chcú odísť , potom tie ligy nezlepšíme nikdy, musíme si vychovať hráčov aj našu ligu,  

 p. Sýkora – zatiaľ nevieme zabezpečiť kvalitu vo veku 19-23 rokov 
 p. Pavlikovský – je určitý počet hráčov, teraz ich viac nie je, sme limitovaní 
 p. Filc – 75 hráčov nepôjde hrať PRO súťaž aby mal šancu, pritom tých hráčov je možno 5, limitujeme záujem našich hráčov kvôli tým málo 

vybratým, rodičia nevedia posúdiť úroveň, majú ambíciu,  
 p. Lažo – zrkadlo pre ostatných touto cestou to nepôjde, pôjde to cestou tímu/mesta 
 p. Chrenko – pošleme hráčov do USA, EXS, SHL, v juniorke nemá kto hrať  
 p. Filc – snažíme sa posilniť prostredie ako sa dá, všetko je to málo, aby sme ubránili odlivu hráčov aj po Európe, strácame argumenty, hráči 

odídu lebo naše súťaže nie sú kvalitné na rozvoj, keď ešte budeme podporovať masový vývoz hráčov, ľudia hľadajú všetky dvere, ktoré sú 
otvorené na odchod, hľadajme cesty, rozprávajme sa, nerobme z toho masovku, iba nech tam idú hráči, ktorí na to majú predpoklady, keď má 
rodič záujem, nech si ten tryout zaplatí, nie celý káder ale iba doplnenie iných tímov  

 p. Varga – tento rok sa z projektu prihlásili iba 14 hráči, aby to bolo transparentné doplnenie kádra, ,urobili sme testy atď  
 p. Pavlikovský – rada strategického rozvoja vypadla, musí sa to vrátiť, krajské základne – HA, buduje sa infraštruktúra, neustojíme to ak hráči 

odídu, kvôli situácii bol posledné dva roky krízový manažment, nie strategický manažment  
 p. Kompas – trénovali s Áčkom, išli do projektu, teraz, kto nepodpíše zmluvu s Áčkom, nepôjde do prípravy  
 p. Sýkora – dajú sa určiť podmienky – hráči z klubov, ktoré budú hrať finále EXJ nepôjdu na tryout  
 p. Štrbák – veľké finančné prostriedky  - najlepší hráči pôjdu na MS, druhotriednym hráčom zaplatíme tryout do Ameriky, chceme mať kvalitný 

projekt, tak si najmime človeka, ktorý bude nás reprezentovať, hrajte v projekte a cez projekt vás individuálne dostanem na univerzitu. Stojí to 
veľa peňazí, veľa hráčov, dezinformácie, ak dostanú visit cez projekt to dáva zmysel 

 p. Varga – databáza slúži aj na to, aby sme videli reprezentantov mladších, ktorí nie sú v projekte, ale má víziu pokračovať cestou univerzity,  
a dať mu podmienku, že bude hrať budúci rok v projekte  

 p. Kompas – tohtoročné playoff EXJ – finále – rátali sme s tým, že pôjdu hráči na majstrovstvá sveta, ak to pôjde pod zväzom, musí byť 
nominačný list  

 p. pavlikovský – kluby majú pocit, že ich záujmy sú posledné, máme dva protichodné projekty, treba vyriešiť tento rok a nastaviť to do 
budúcna  

 p. Varga – termín showcase som sa dozvedel v septembri, keď už bol termínovník našich súťaží nastavený  
 p. Filc – individualizovať to a nerobiť z toho masovú akciu  
 p. Varga – 27-28 február – VT a testovanie záujemcov – ak z jedného klubu bude viacero hráčov budeme to riešiť s konkrétnymi klubmi  
 p. Kompas – výsledky testov na vedomie KM a klubom skôr ako samotným hráčom  
 p. Konečný – po výsledkoch z testov zasadnutie KM, vyhodnotenie, následne odporúčanie smerom k vedeniu 
 p. Pšenka – je to skôr tryout, nie su tam tí najlepší, čo je potom náš cieľ, je to nábor, nie výber 
 p. Štrbák – posielame tam chlapcov, ktorí majú minimálnu šancu sa tam dostať a bude nás to veľa stáť  
 p. Varga – rodičia si to nebudú môcť dovoliť ak to bude len individuálne 
 p. Kompas – práve preto vytipovať hráčov, ktorí na to majú, individuálne cez projekt nech idú  
 p. Pavlikovský – nájsť riešenie na tento rok, ale aby neboli záujmy klubu na poslednom mieste  

K bodu 9) Návrhy legislatívnych úprav /prizvaný p. Laifer/ 
 p. Pék – hráč v projekte po prestupovom období, predĺžený prestupový termín  
 p. Laifer – prestupové vzťahy – uvoľniť pre reprezentantov že do 15.2 si musia vybaviť vzťah s klubom, 
 p. Pék – hráči v repre majú materský klub 1LJ regionálny pohár – sú v širšej nominácii na MS 
 p. Remžík – legislatívne návrhy z KM SZĽH boli a sú priebežne predkladané na Legislatívnu komisiu SZĽH (napr. SP - aktualizácia konfrontácie, 

chorobnosti, oblasť športoví odborníci), pre tieto účely je k dispozícii emailová stránka legislativa@szlh.sk, kde je možné podávať podnety 
z klubového prostredia,  

 p. Chrenko – striedavé štarty – D do J, ako J do S aj po prestupovom termíne, do konkrétneho klubu, ktorý si zvolí v matrike  
 časová os športovo-technických procesov – spolu s podmienkami pre prihlásenie sa do súťaží  
 p. Pék – flexibilnejšie HP4 – nebude potrebná aktivita hráčov, kluby môžu spraviť nábory počas leta  

 

Legislatívnou tematikou sa bude KM SZĽH zaoberať na ďalších zasadnutiach. 
 
K bodu 10) Návrhy klubov  
 p. Potenga – úroveň klesla, aspoň 2 päťky hráčov over age  
 
V Bratislave, 25. januára 2023 
 
Vyhotovil:  P. Remžík v.r. 
sekretár KM SZĽH 
 
Podklady:  K. Šinkovič v.r. 
ŠO SZĽH 
 
Za správnosť: L. Pék v.r. 
                         predseda KM SZĽH 
 
Overili: zúčastnení členovia KM SZĽH  
Príloha: dľa textu sú evidované a archivované na SZĽH 

 


